



RAIMS Limited
Suite F, Breakspear Park, Breakspear Way,
Hemel Hempstead HP2 4TZ United Kingdom
T: +44(0) 1442 345063 F: +44(0) 1422 345064
E: corporate@raims.co.uk
www.raims.co.uk

**Resolution of the Directors of the
Company**

**Резолюция Директоров
Компании**

On this 20th of February 2019

20 февраля 2019 г.

APPROVED BY

ОДОБРЕНА:

M. Nazarov
M Nefedova

М. Назаров
М. Нефедова

1. The Directors have confirmed that in its further procurement activity RAIMS will follow the changes to the UNIFIED INDUSTRY STANDARD OF PROCUREMENT (REGULATION ON PROCUREMENT) approved by the Supervisory Board of Rosatom State Corporation (Protocol № 112 dated 07.02 2019) after 20 business days from the date of they have been published by Rosatom State Corporation on official information portal dedicated to procurement of products, work, services to meet the demands of the state and municipal authorities.

1. Директора подтверждают, что при осуществлении закупочной деятельности RAIMS будет руководствоваться изменениями в Единый отраслевой стандарт закупок (Положение о закупке) Государственной корпорации по атомной энергии «Росатом» (далее – Стандарт), утвержденными наблюдательным советом Госкорпорации «Росатом» (протокол № 112 от 07.02.2018), по истечении 20 рабочих дней со дня их публикации Госкорпорацией «Росатом» в единой информационной системе в сфере закупок товаров, работ и услуг для обеспечения государственных и муниципальных нужд

This business is the only subject of this resolution.

Только этот вопрос является предметом данной резолюции.

Signed by the Directors

Подписано Директорами

(M. Nazarov/ М. Назаров)

(M. Nefedova/М. Нефедова)